
2009Z21787
Vragen van het lid Langkamp (SP)
aan de minister voor Jeugd en Gezin
over de wachtlijsten in de gesloten
jeugdzorg. (Ingezonden 17 november
2009)

1
Kunt u de cijfers bevestigen, zoals
vermeld in de interne memo en
begeleidende brief van de Dienst
Justitiële Inrichtingen van het
ministerie van Justitie aan alle
directeuren van justitiële
jeugdinrichtingen (JJI’s), dat er op
15 oktober 2009 56 urgente en 229
niet urgente aanmeldingen op de
wachtlijst stonden voor een plek in de
gesloten jeugdzorg en dat de langste
wachttijd 23 dagen was?1

2
Hoeveel jongeren met een
civielrechtelijke maatregel zitten
momenteel nog in een justitiële
jeugdinrichting te wachten op een
plek in de gesloten jeugdzorg? Kunt u
garanderen dat al deze jongeren per
1 januari 2010 niet meer in een
justitiële jeugdinrichting zitten?

3
Hoeveel jongeren met een
civielrechtelijke maatregel wachten
momenteel op een plek in de
gesloten jeugdzorg? Waar verblijven
deze jongeren momenteel?

4
Kunt u bevestigen, zoals in de interne
memo gesteld wordt, dat ondanks de
305 extra plekken in de gesloten

jeugdzorg dit nog steeds
onvoldoende is om aan alle
aanmeldingen tegemoet te komen?

5
In hoeverre lopen kinderrechters en
gezinsvoogden er in de praktijk tegen
aan dat zij kinderen niet direct kunnen
plaatsen in een voorziening voor
gesloten jeugdzorg?2

6
Hoe vaak komt het voor dat een
jongere, die moet wachten op een
plek in de gesloten jeugdzorg, niet
meer geplaatst kan worden als er plek
is omdat deze dan is weggelopen?

7
Waarom heeft het zo lang geduurd
voordat het besluit om van Harreveld
en Overberg accommodaties voor
gesloten jeugdzorg te maken
genomen werd, zoals uit de memo
blijkt?

8
Wat is uw reactie op de constatering
in de interne memo dat steeds meer
gesloten jeugdzorginstellingen
weigeren jongeren opnieuw op te
nemen als dit nodig is? Hoe vaak
komt het voor dat gesloten
jeugdzorginstellingen jongeren
weigeren op te nemen, of opnieuw
op te nemen?

9
Bent u bereid voor de gesloten
jeugdzorg, net als dat voorheen ook
gold voor de JJI’s, een opnameplicht
in te voeren? Zo nee, waarom niet?

10
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de
Sprint, die momenteel 90 lege
bedden heeft, deze plekken opvult?

11
Bent u bereid ervoor te zorgen dat de
Sprint zo snel mogelijk overgaat op
een andere behandelmethode, zodat
jongeren die gesloten jeugdzorg
nodig hebben daar ook direct terecht
kunnen en niet op de wachtlijst
belanden, omdat de
behandelmethode van de Sprint niet
geschikt is voor hen? Zo nee, waarom
niet?

1 Interne memo van de Dienst Justitiële
Inrichtingen van het ministerie van Justitie
aan alle directeuren van justitiële
jeugdinrichtingen, 16 oktober 2009.
2 Rechterlijke uitspraak gesloten jeugdzorg,
3 november 2009
http://zoeken.rechtspraak.nl/resultpage.
aspx?snelzoeken=true&searchtype=
kenmerken&vrije_tekst=BK1830
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